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Ons bereikte de info dat de ingebruikname van het nieuwe hoofdkantoor van Fokker tot nader 
order is uitgesteld, zo mogelijk vanwege een reorganisatie. Daarom hebben wij de volgende 
vragen aan het college.

1. Wanneer is de gemeente Papendrecht hierover geïnformeerd en op welke wijze. ?
2. Waarom is de raad hierover nog niet geïnformeerd ?
3. Welke informatie kwam er toen precies vrij ?
4. Wat is de reden van uitstel ?
5. Welke gevolgen heeft dit voor de gemeente (ook financieel) ?
6. Welke maatregelen gaat de gemeente treffen ?

Deze vragen mogen gedeeld worden met de andere partijen.

Vriendelijke groet,
Bert Grimmius,
Raadslid GroenLinks Papendrecht.
Fractievoorzitter GroenLinks Papendrecht.
Lid Drechtraad.
0622563763.


